
Zápis č.612007
z jednríní zastupitelstva obce konaného dne 2.5.2007 od l8:00 hod v zasedací

m ístnosti oU

Přítomni: MUDI'M.Kadlec, J.Antoš, J.Gorčík' Ing'M'Řiha, L.Rampouch, MUDr.Hadravová,
L'Špindler, M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečnri, Ing'M.PátI4 E.FřiedIich,
MVDr.Russ

omluveni: L' Michálek, Ing. J'Kladníěek
Hosté: p.Kadlecová, p'Lišk4 p.svobodová
Jednání řídil JarcmíI Antoš _ místostalosta obce.

v úvodu jedniíní místostalosta přivítal zasfupitele a hosty a konstatoval, že zasfupitelstvo bylo
řádně svoláno a vyhlášeno aje přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva' takŽe
jednríní je usnášeníschopné.

Bylo nar,'rženo rozšířit programjednání o n.ísledující:

- Projednríní zápisu z kontroly finančního ýboru
. Udržba lip na návsi obce

o obou bodech bylo hlasováno samostatně, oba doplňované body programu bylyjednomyslně
pňjaty'

Program:

1) Dotace z Programů podpory sportu
2) zádost o bezÍry|atný převod pozemků z Pozemkového fondu na obec (yl.ě.350 a227)
3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodďení (audit) oÚ Sosnová a projednríní

hospodaření za lok 2006
4) Informace o hospodaření v I' čtr,,rtletí 2007
5) ostatní

- informace z jednání rady obce
- diskuse

6) Projednrání zápisu z konfooly finančního výbo.u
7) Udťba lip na návsi obce

Hlasovliní o přijetí pro$amu:

Pro: 13 Proti:o ZdÍžgI seo
U s n e s e n í : proglam jednríní včetně doplněných bodů programu byl schválen.

ověřovateli zápisu zjed ání zastupitelstva byli wčeni: MUDI. Hadravová, ing. Pátra

Zápis z minulého zaseďiní byl ověřen, k natúédnutí byl na uřední desce, intemetových
strrínkách a v Sosnováčku. Niámitky proti němu nebyly podríny'

Zjednáníje pořizovrin zvlkový záznan' jeho používání není zastupitelstvem vyloučeno.



1) Dotace z Programů podpory sportu

Rada obce předloŽila zastupitelstw obce seznam jednotlivých Žádosti a návrh doporučené
výše příspěvků- Žádosti byly zkonzultovány s předsedou spoťtovní komise. Mistostarosta
informoval Zo o detailech jednotlivých přihlášek' celková výše požadovaných příspěvků na
jednotlivé projekty čini zhruba 90 tis. Kč. Rada obce Iozhodla žádosti sK sosnová týkající se
fotbalu řešit individuálním způsobem (Žádosti v celkové výši áruba 47 tis. Kč)' do Programů
podpoÍy spoltu je nedoporučít' ostatní příspěvky pokátit tak, aby celková výše odpovídala
původně předpokládaným nároků na rozpoěet ve výši 25 tis. Kč.

Diskuse:

p. Janovský. když se odsouh]asoval tento dotační ploglam, bylo řečeno' že nejdřív se to
vyhodnotí spoltovní komisí, a předá zastupitelstvu k odsouhlasení. Jájsem to dostal
k nahlédnutí asi 5 hodin před tím, nežjste měli radu. vy říkáte, že to bylo zkonzultovátto
s předsedou spoltovní komise' nicméně nebylo to zkonzultováno se sportovní komisi. Já to
nechci nalušovat, myslim si, Že ty příspěvkyjsou spravedlivé, alejestli to budeme dělat do
budoucna, tak by to mělo být tak'jakjsme si to tady odsouhlasili' .'

p' Antoš _ odpovím já, když tu není stařosta' spolu jsme mluvili a já j sem ti říkal' abyste si
naplánovali schůzku sportovní komise tak, abyste to stihli projednat. Tzn. jestliž€ to 16.4. šlo
na ladu, tak abyste měli asi týden na projednání' Pokud vím, tak stalosta všechny ty mateÍiály,
plotožej€ Žadatelé odevzdali v termínu, soustředil, a vyzvaltě, aby sisje přiŠel .vTzvednout'
To bylo v pondělí, ten den, kdy byly žádosti odevzdány. Tyjsi se přišel podívat až v pátek
resp. aŽ po mé urgenci, jaké máte vyjádření. Do telefonu jsi mi řek|, Žejsi si to prošel, a Že
soúlasiš s tím, tak,jakjsme to tady dnes prezentovali. Nelozumím tomu, kolik dní byste na
to potiebovali, Iesp. říkám znovu' Že v pondělí sem všichd odevzdali žádosti a týden trvalo,
neŽjste se na ně podívali' Už v lednu a únoÍu jsem říkal. abyste si naplánovali jednání
spo ovní komise, abyste si mohli ty Žádosti vzít a v klidu si o nich ten týden rozhodovat.

p. Liška - Já teda nevím, ale asi jsem pochopil filosofii toho přispěvku špatně' ale teď mi
z toho v}plynulo' Že obec bude hlavně podpoÍovatjednotlivce, kteři soutěží v druŽstvech
rnimo Sosnovou' o nichž jsem já dosud \,ůbec nikde rteměl povědomí, Že jsou to spoÍtovci
sosnové, protože tojsou kluby z Ceské Lípy' Já si myslím, že teda když se chce dělat podpola
sportu, tak by to mělo být podporováno subjektům, kteří alespoň nějakým způsobem se
v Sosnové pťezentují n€bo v minulosti prezentovali' Nevidím problém' proč by ťeba šachový
koužek nemohl tady udělat šachový tumaj plo děti ze Sosnové a ukázal, že šachyjsou
zajímavý sport. Nevím, ploč karatisti tady nemohou na sá]e udělat ukázku sportů. A potom
mě zarazí, Že SK Sosnová, který se tady dlouhodobě prezenfuje a vyvíí tady činnost i
s mládeží, tak dostaÍle tam volejbaloý oddíl na akce 3 tisíce těch akcí se neúčastníjeden
člověk nebojenom lidi z sK sosnová, ty turnajejsou tady dost Íozšířené a zúčastňuje se tam
lidí docela dost, a druhá věc vlastně' že podpola fotbalu SK Sosnová se z toho úplně
vyloučila' Tak mi to přijde takové, že ta podpora, jak lryplynula z rozhodnutí rady, je urěena
spíš klubům mimo Sosnovou, i když pro lidi ze Sosnové, ale kluby ze sosnové, které tady tu
činnost vyvijejí a prezenfují se nějakým způsobem' tak ádnou podporu nedostarrou. To mi
přijde jako špatná fi losofi e.



p'Antoš _ Už na zaěátkujsme si říkali, Že je to určeno pro lídi ze sosnové, kteří se dodnes na
žádné peníze z obecního lozpočfu týkající se podpory sportu nedostali' o tom se tu mluvilo
již při zdůvodňovrání v lednu' Iíuby ze Sosnové, ať fotbalovó nebo volejbalové, jsou
podporovriny i bez ohledu na tento progBm. Jestliže se tady do sportu dává Iočně 150 tisíc,
jestliže se například loni poskytlo SK Sosnová 22 tisíc v podstatě mimo jakékoli jednání na
zastupitelstvu, tak nemyslím, že by se dalo mluvit o tom, že by se spolty a fotbalové lduby
speciálně nijak nepodporovaly. A k těm spoíovním žádostem od SK Sosnová bylo vyjádření
právě od Michala Janovského v tom smyslu, že vaše činnost s mládeží se teprve rozjiŽdi'
Takže rozhodnutí radyje skutečně takové, že 50 tisíc na žádosti sK Sosnová' které by se měly
vzít z obecního rozpočtu, v tuto chvíli není. Můžeme se bavit o tom, zda se rozpočet nějakým
způsobem upraví' Nesouhlasím s tím, že se fotbal nepodporuje, to není plavda, peíěz
z rozpočtujde do fotbalu poměrně dost' A jestliŽe jste si jako SK Sosnová-volejbal dali do
žádosti 6 tisíc a my nal,rhujeme viím padesát procent posk}tÍlout, tak si také nemyslím, že by
to bylo úplně málo. Nemyslím, že by bylo špatné podporovat sportovce, kteří se Iealizují
v liJubech, které tady nej sou. AŽ bude šachový t'ým tady a budou je moci hlát tady, pakje tady
hlát budou. Nebo kaÍate. Souhlasím s tím, co řikáš' že by tady šachový tým mohl uspořádat
tumaj, je to jen o domluvě, totéž kalate' Ale jak jsme se tady bavili už v lednu, pokud se
někdo stane mistem světa, tak přesto, že bude dé]at karate V Ceské Lípé, tak ho v obci
budeme slavit' TakŽe bychom měli mít možnost je vjejich činnosti podpoiit.

Po diskuzi bylo přistoupeno k hlasovrání o výši poskytnutých dotací v nímci PrograÍnů
podpory sportu.

Pro:l3 Proti:o Zdrže| seo
Usnesení:Zoodsouhlas i loposk}. tnutídotacízProgramůpodpolyspo l tuvev 'ýšid le
následuiících tabulek.

Sportovní talento sportovní reprezentace

Obecní program rozvoje sportu

Z^datel Pro osoby schváleno
Sachový kloužek při ZS Ty'ršova
(p.Jínová)

Simona Jínová
Denisa Jínová
ťavel Ďl asmv

'7.500,--

spoťt ReIax u).Znamenáček) JaL-ub Kolek
Anna Šťastná

5.000,--

p.J'Spačková.stolní tenis Kllíra spačková 4.000,-
p'J'spačková-basketbal Teleza SDačková 1.000.--
p.L'ondřeiková-basketbal Pavlínka ondřeiková 1.000.--

SK Sosnová (voIeibal) 3.000,-
Bowlins Team sosnová 3000.-
Ins.Rodrová 1.000,-
D'Nedvědová 1.000,--
CELKEM 26.500.--



2) Žádost o bezúplatný převod pozemků z Pozemkové fondu na obec (č.p.350 a 227)

Místostarosta informoval zastupitele o nutnosti r,Tslovení souhlasu s převodem pozemků
z Pozemkového fondu na obec' pokud má obec o tato parcelní čísla zájem.

Jde o v€řejné komunikace' ktelé slouží (nebo mohou sloužit v případě p.č' 227) k přístupu
veřejnosti. P.č' 350 je komunikace od křižovatky na Ramši k Novému Dvoru' p'č.227 je
zčásti zpevněná komunikace a zčásti jen nezpevněná plocha mezi Lesnou a Ramší, ktelá by
měIa být využita v případě rozvoje obce v této lokalitě.

V diskuzi byl vysloven obecný souhlas s cílem získat všechny pozemky z Pozemkového
fondu.

PIo: 13 Ploti:o Zdrže| se..o
U s n e s e n í : Zo soúlasí s lryďíním žádosti o bezúplatný převod pozemků p.č'350 a 227
z PF na obec Sosnová.

3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření (audit) oÚ Sosnová a projednání
hospodaření za rok 200ó.

Na oÚ Sosnová proběhlo přezkoumrání hospodďení Krajským úřadem Libereckého kaje' při
němž nebyly zjištěny Žádné závady s výjimkou nedoloŽených zápisů z kontrolní a finanční
komíse. Zasfupitelé obce byli seznrámeni se závěrcčnou zprávou tohoto auditu'

Pro:13 Proti:0 Zdrže| seO
Usnesení:ZávěÍečnýúč € tobcezarok2006by lschvá lenbezvýt tad ,zptávuzkont ro ly
hospodďeni za rok 2006 bere Zo na vědomí'

4) Informace o hospodaření Y I'čtvrtletí 2007

Zastupitelé dostali s pozvánkou výkaz hospodďení obce za 1' čtvÍtletí r. 2007' kteťýje
přílohou tohoto zápisu' P. Antoš infoÍmoval o příjmech a výdajích s tím, že na stralě výdajů
stojí za zmínku položka: MHDaČsAD je to ovšem celoroční částka placená v prriním
čt\,Ťtletí. Jinak Žádná položka nelTbočuje z očekávaných hodnot'

Prc:13 Proti:o Zdtželse..o
U s n e s e n í : Zo beIe na vědomí informaci o hospodďení v I/Q 2007

5) Přečteno usnesení RO č.ó _ podrobně seznámeno

Přítomným bylo přečteno usnesení Ro č' 6 i s komentiířem kjednotlivým bodům.

18:42 - odchod MVDr. Russ



6) zápis z konlřo|y finančního {ýborL

Paní. Jeřalová předložila zápis z kontroly provedené finančním výborem. Při kontrole byly
př€dloženy přijaté faktury ' příjmové a výdajové doklady za první čtvrtletí' K někteým
dokladům má finanční r.ýbor tyto připomínky:

o u několika zaplacených faktur chybí parafa starosty nebo místostalosty nebo pokyn
k proplacení,

. na cestovních dokladech nebyly řádně podpisy, někdeje podpis toho, kdo účtoval a
vystavoval , a současně odsouhlasoval atd' Nutný podpis místostarosty nebo čIena
rady na cestovních příkazech starosty. Je nutno předloŽit usnesení jednrání rady obce,
která odsouhlasila používríní soukomého auta a pak není nutno podepisovat
schvalování, ale jen vyhotovení. Při platbách odsouhlasených radou nebo Zo se musí
předkládat kopie zápisu nebo qfois z usneseni Zo nebo Ro.

. u nákupnich dokladů, kdy nakupuje staŤosta, je nutný podpis místostarosty.

. při .\"-hlatě nezd musí být podpis nejen na výplatních sáčcích, ale i podepsaná
výplatnice starostou jako věcná správnost výplat.

. do účetnictví doložit platební kalendář t sČvaK' sČP, ČEZ atd.

. Čísla dokladů občas chybi' Jinak v pořádku.

Finančním \'ýbolem bylo schváleno hospodďení s pňjetím opatření vedoucích k nápravě
nedostatkťr. Zápis není podepsrín kontrolovanými ani odpovědnými osobami. zápis z kontloly
j€ přílohou tolroto zápisu.

Diskuse k ápisu z kontroly finančního l"ýboru:

p'Antoš _ jc potřeba upřesnit' kolik fakfur z celkového počtuje nepodepsaných. JeJi to l
faktura z 1000 celkových' K podepisovríní cestovních přikazů a dokladů o nákupu
plovedených p. starostou nesouhlasím, že byje měl podepisovat ještě místostalosta. Není
žádný prár.ni předpis, kteď to ukládá _ oba máme svou působnost v rámci funkcí nejsem
jeho nadřízený' Nemohu zkonholovat, kam jel, byloJi to potřeba apod. Totéž u nákupů.

p.Jeřalová lada musí rczhodnout a určit, stalosta si vyhotoví cestovní příkaz'' Nemůže se
siím podepsxl. Že to vyhotovil, podle zríkona o obcích . Musí být pověření rady, Že pouŽivá
soukomé r'ozidlo. Uřednice obecního uřadu zkontroluje cestovní příkaz.. Nelze, aby všechny
podpisy na ťcstovDít]r příkaze bylyjenom starosty.

Antoš _ t|\ l1ln na pť1lvním předpisu, kdeje tato povinnost zakotvena. souhlasím s činností
finančního výboru, protoje zřízen. Nesouhlasím s některou folmulací v zápise.

p. Jeialov1r právlí přepis vyhleďám. K pfipomínce o zaloŽení zápisů a usneseni Zo a Ro
v účet cÍ\ í LIPřesl]t|ji, že další nedostatky nejsou' jen při kontrole požadujeme po uřednici
vyhledání L..lÍo záPisťl.

Pro:12 Proti:o ZdÍže| se:o
Usnescní:Zor 'za lonavědomízprávuf inančníhovýboruoprovedeníkontro lyauk ládá
slaloslovi '  . zaji: |. l]otřebná oparieni '



příští rok.

Pro:12

? stříhání lip na návsi

Místostarosta poádal p. Konečnou o podrobnosti k situaci se stomy na ávsi. Paní KonečIÍí
v kátkosti popsala stav stromů.

Paní Svobodová: má na mysli lípy nad jejím domem? Troškuje snížir. Před onemocněním
p. starcstyjsem s nÍmjednalaa slíbil, že pozve komisi z odboru životďho pÍostředí. Před
zásahem je nuťlá konzultace s odbomíkem'

Zívěr diskuse: váledem k vegetačnímu období je pravděpodobně nulné ziísah odložit za

Proti:0 Z'dtžp| se:.O
U s n e s e n í : Zo ukládá starostovi prověňt možnost kultivace lip na návsi

V 19.05 byla zahájena volná rozprava.

V pruběhu rozpravy vystoupi|i se svými pŤíspěvky p. Janovslcý, p. Antoš' p. Špindler, p.
Konečná, ing' PátŤa, ing. Riha, p' Gorčík a p. Rampouch k tématu odkoupení objektu na hřišti
od ing' Tichého, k pořízení tÍaktuku na sekánÍ hřiště a zajištění správce sportovního areálu'

Dále se p. Svobodová infomovala u ing. Pá1ry o cestě za viadukt€m ke Karbě'

Jednání bylo ukončeno v 19.35 hod.

Zapsala : J.Macková

JaŤomír Antoš
místostarosta obce

ověřovatelé zápisu:

Ing. Pálra

MUDŤ. Hadravová

fiilÁ
v sosnové dne 9.5.2007



USNEsENÍč.6t2007
7jednáni zastupitelstva obce konaÍého dne 2.5.2007 od | 8.00 hod. na oÚ v sosnové

6/A program jednríni včetně doplněních bodů programu byI schválen

6,ts Zo odsouhlasilo posk}'tnutí dotací z Programů podpory sportu ve výši dle
následujících tabulek:

obecní rfurozvote s
SK Sosnová (voleibal) J.000,--
Bowlins Team Sosnová i000.-
Ing.Rodrová 1.000,--
p.Nedvědová 1.000,--
CELKEM 26.500.--

6/c Zo souhlasí s vydáním žádosti o bezúplatný převod pozemků p.č. 350 a 227 zPF na
obec sosnová

6/D Závěreělý účet obce za lok 2006 byl schválen bez ÚbÍad, zplávu z kontroly
hospodďení za rok 2006 bere Zo na vědomí

6/E Zo bere na vědomí informaci o hospodaření obce v I/Q 2007

6/F zo yza|o na vědomí zprár'u finančnílro výboru o provedení kontroly a ukládá
staTostovi obce zajistit potiebná opatření

6/G Zo uk]ádá stajostovi plověřit možnost krrltivace lip na návsi

V Sosnové 9.5.2007

\ . \

i;;.úilXi; Jaromír Antoš
mistostarosta obce

sDortovní taIent. sDortovíí ce
Zadatel Pro osoby Schváleno
Sachoý koužek při ZS Tyršova
(p'Jínová)

simona Jínová
Denisa Jínová
Pavel Št'astný

7.500,--

spoÍt Relax (p'Znamenáček) Jakub Kolek
Anna Šťastná

5.000,--

D.J.spačková-stoIní tenis Klfua Spačková 4.000,--
p. J. Spačková.basketbal Tereza Spačková r.000,-
p.L'ondřeiková-basketbal Pavlínka ondřeiková 1.000.--

člen rady obce


